

MØTEINNKALLING/-REFERAT NR. 1

Møte: NTNUI-langrenn

Dato: 27.01.2020

Tid: 17:00 – 19:00

Møtested: @Camilla, Ilevollen 7

Møteleder: Camilla Lie

Innkalt: Camilla Lie, Jakob Mestvedthagen, Matias Noren, Ine Skjellum, Thomas Meinicke, Ingvill Andrea Røed, Henrik Syverinsen, Marcus Braathen, Sigrid Solum, Halvor Landsverk

Ikke møtt:

Sak:	Sakstittel/ -innhold
0	Kake: ikke i dag Sladder?
1	Oppsummering erfaringsoverføring (v/Camilla) <ul style="list-style-type: none">- Noe som mangler eller spørsmål?- Tilgang til drive, mail-lister, insta-konto, face - Jakob?<ul style="list-style-type: none">o Henrik, gi alle tilgang til facebooksideneo bilder på slack<ul style="list-style-type: none">· Til neste møte: sinnsyk premie til beste bilde!!
2	Litt om det nye styret (v/ Camilla) <ul style="list-style-type: none">- Ansvarsområder<ul style="list-style-type: none">o Matias er referent på møtene fremover.- Møter + møteinnkalling<ul style="list-style-type: none">o Skal ha hyppigere møter- I-bygget<ul style="list-style-type: none">o Jobb med NTNUI-ting her. Si gjerne ifra til resten av styret. Hyggelig å sitte sammen.
3	Sportslig fremover (v/Halvor)

	<ul style="list-style-type: none"> - Hyttekarusell <ul style="list-style-type: none"> o Hank Sport-sprinten i morgen. Blir på Saupstad. Var ikke kjørt spor der i dag, men ellers veldig fine forhold. - Treninger - Renn <ul style="list-style-type: none"> o NM stafett påmeldt? <ul style="list-style-type: none"> ▪ Halvor fikser.
4	<p>Birken- og Vasaloppet (v/Marcus)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vasabuss - Overnatting + buss Birken - Påmelding <p>Marcus har kontroll. Samme opplegg som i fjor. Én buss til hvert arrangement. Dersom pågangen er veldig stor, kan vi vurdere å bestille en buss til til Birken.</p>
5	<p>Studentlekene (v/Camilla)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Noen som er gira? <ul style="list-style-type: none"> - Ingen i styret er gira. - Blæsting <ul style="list-style-type: none"> - Camilla gjør det. Legger ut innlegg på Løst og fast.
6	<p>Sweco-sprinten</p> <ul style="list-style-type: none"> - Rennleder <ul style="list-style-type: none"> - Matias. Camilla må følge med på aktiv campus i regi av HS. - Tidtakingssjef <ul style="list-style-type: none"> - Marcus - Sponsor- og markedsjef (ansvarlig for blæsting)
7	<p>Sosiale arrangementer (v/Thomas)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Stakefesten. - Jente/guttetrening, 19. februar <ul style="list-style-type: none"> o Thomas og Ingvill fikser - Andre? Idémyldring <p>Camp under Ski Tour i Granåsen, tour de sweco. Thomas lager påmeldinger. Man må gå minst to renn i touren for å få refusjon på middagen. Bli på bord på Frati kl 20:00.</p>
8	<p>Klesoppdatering (v/Ine)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Styregensere <ul style="list-style-type: none"> - Ine

	<ul style="list-style-type: none"> - Diskuterte om alle skal få bestille genserene. Gjør det attraktivt å være i styret, n hva taper vi på å la alle kjøpe de? Greit å ha noe som han synliggjøre hvem som styret. - Luer, de gamle luene - <ul style="list-style-type: none"> - spørre HS om ullluer - trenings-t-shorte? <ul style="list-style-type: none"> - Kommer nye i august. Kan være fint for de nye å legge merke til hvem s styret.
9	<p>Sponsor og økonomi (v/Sigrid)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Oppstartsmøte med Sweco - Plan for premier <ul style="list-style-type: none"> - 300 kr gavekort på Hank til vinnerne av Tour de Sweco. Ine tar med drikkebelte resten av pallen. - Foreslå tilleggsbudsjett <ul style="list-style-type: none"> - Sigrid setter opp forslag for hva vi skal søke om penger til fra Sweco. Spørre om penger til mat til Studenterfemmila blant annet.
10	<p>Oppdatering fra kasserer (v/Jakob)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Jakob er inne i systemet. - Har fakturert Sweco for sponsoratet som skal utbetales i januar.
11	<p>Nettside + Sosiale medier (v/Henrik)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Oppdatere dagnadsliste kontinuerlig. Alle i styret må bidra til dette. - "Hva skjer?"-side med oversikt over kommende arrangementer <ul style="list-style-type: none"> o Henrik får utforske dette. Hente inspirasjon fra andre grupper sine sider. Hva m nedtelling til store datoer? Se o-gruppa sin side.
13	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skikurs for nybegynnere - sette opp en modell for dette? <ul style="list-style-type: none"> o Camilla må lese mailen og se hva dette er for noe. - Studenterfemmila <ul style="list-style-type: none"> o Styret ordner. o Ingvill er løypesjef o Camilla hører med hytta om vi kan ha målgang og grilling der. - Satsningsrenn <ul style="list-style-type: none"> o Furusjøen rundt og Skarven/Troll. o Må settes opp antall biler og budsjett for dette. - Teamet, 2. uttak. Dette burde vært gjort rett etter Kaiser. <ul style="list-style-type: none"> - Gjøre det tidlig nok slik at de får mulighet til å være med på noe av opplegget. - Gjøre det nå? - Gjøres tydelig når 2. uttaket skal gjøres. <p>Neste møte: Mandag 17. februar kl 19:00 hos Jakob. Han har meldt en overraskelse av en kake . Ola Frostvei 2a, leilighet 1102</p>



LANGRENN

14	

Spørre om matmuligheter.

-

Neste møte: hos Jakob mandag 17. februar kl 19.
